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Zapytanie 

w sprawie: wykorzystania obu peronów na pętli Karolew 

 

W związku z  interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy istnieje możliwość 
rozdzielenia na dwa perony ruchu tramwajów na pętli Karolew [nr 2301]?  Od  11.11.2021 r. 
tramwaj linii 14 został skierowany na pętlę nr 2301 i zatrzymuje się przy zewnętrznym. 
peronie razem z linią 5. Jednak pętla posiada również wewnętrzny peron, z którego nie 
korzysta żadna linia. Dlaczego tak się dzieje i czy istnieje możliwość montażu znaku D-17 
przy wolnym peronie w celu rozdzielenia tramwajów na dwa stanowiska? Nawet gdy linia 5 
wróci na stałą trasę, to pętla powinna mieć czynny drugi peron do wykorzystania w 
sytuacjach awaryjnych.  

  

 

 

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 




